
Proces-verbal
Încheiat În şedinţa ordinară a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din data
de 24 martie 2010, orele 13,00

Şedinţa a avut loc În sala de consiliu de la etajul III din clădirea
Primăriei Municipiului Bucureşti, la care au participat 49 din cei 55 de
consilieri generali.

La şedinţă au participat următorii: domnul Sorin Mircea Oprescu -
Primar General al Municipiului Bucureşti, d )mnul Atănăsoaei Mihai
Cristian - Prefect al Municipiului Bucureşti, domnul Tudor Toma -
Secretar General al Municipiului Bucureşti, şi oamna Zamfir Georgiana
- director - Direcţia Asistenţă Tehnică şi Juridic;3 a C.G.M.B.

Au fost invitaţi să participe următorii: directorii din cadrul aparatului
de specialitate al Primarului General al IVlunicipiului Bucureşti şi
televiziunea.

La şedinţă au fost absenţi următorii: Bădulescu Aurelian,
Berbecaru Alin Dumitru (motivat), Boajă Minică, Pop Romeo Teodor,
Popa Grigore Ioan, Răileanu Marius Nicolae

Domnul Secretar General Tudor Toma
Bună ziua doamnelor şi domnilor consilieri, am să dau citire unei

adrese În atenţia Consiliului General al Municipiului Bucureşti.
Prin adresa nr. 901148/22.03.2010 Înregistrată la Direcţia Asistenţă

Tehnică şi Juridică a C.G.M.B. sub nI'. 718/24.03.2010 Agenţia de
Monitorizare a Presei - ActiveWatch a depus contestaţie privind proiectul
de buget al Municipiului Bucureşti pe anul 2010.

Contestatara solicită precizarea unor capitole de cheltuieli din
proiectul de buget, menţionând că există contradicţii Între capitolele
proiectului de buget şi angajamentele Primarului General al Municipiului
Bucureşti si ale consilierilor din Pactul pentru Bucureşti.

Domnul preşedinte de şedinţă va da citire acestei contestaţii.
Pentru Început aş vrea să ştiu care este prezenţa.
În sală sunt prezenţi 45 de consilieri generali.
Supun la vot procesul verbal al şedinţei extraordinare a Consiliului

General al Municipiului Bucureşti din data de 09.03.2010.
Cine este pentru? Majoritate de voturi, Împotrivă? O voturi, abţineri?

1 vot ( Stan 1.).
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- la ora 14.10 au venit domnii consilieri generali Mihăilescu Bogdan
şi Nicorescu Virgil -

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Am primit o adresă din partea Agenţiei de Monitorizare a Presei -

ActiveWatch care a fost depusă ieri cu numărul ... , a fost depusă În data
de 22 martie 2010, deci a fost depusă În termen legal şi are numărul de
Înregistrare 901148. Este adresată Consiliului General al Municipiului
Bucureşti, domnului Călin Murg, domnului Tudor Toma Secretar General
al Municipiului Bucureşti şi domnului Primar General.

"Stimaţi consilieri generali În temeiul art:. 39 alin. 3 din Legea
273/2006 privind finanţele publice locale am depus astăzi o contestaţie
privind proiectul de buget al Municipiului Bucureşti pe anul 2010,
anexată. Contestaţi a cere pe de o parte precizarea unor capitole de
cheltuieli din proiectul de buget şi pe de altă parte se referă la contradicţii
Între capitole ale proiectului de buget şi angajamentele Primarului
General precum şi ale consilierilor generali din Pactul pentru Bucureşti.
Conform art. 39 alin. 4 din Legea 273/2006 privind finanţele locale
Înainte de a vota bugetul trebuie să vă pronunţaţi asupra contestaţiei
noastre. Ne exprimăm speranţa că veţi admite contestaţia noastră şi veţi
cere Primarului General refacerea proiectului de buget În sensul cererilor
noastre. În temeiul art. 8 lit. b din Legea nr. 273/2006 privind finanţele
publice locale vă solicităm dezbaterea publici31a bugetului Înainte de
Începerea şedinţei propriu-zise. Vă rugăm să ne confirmaţi până marţi 23
martie că dezbaterea publică va avea loc şi că fiecare dintre ONG-urile
prezente se vor putea adresa Consiliului General al Municipiului
Bucureşti. Cu consideraţie, Irina Zamfirescu, coordonator."

Domnule Primar General, Îmi revine sarcina de a vă adresa
rugămintea să avem o dezbatere publică vis-a-vis de raportul
ActiveWatch.

- ora 14.30 a venit domnul consilier general Gorodea Tiberiu -

Domnul Primar General Sorin Mircea OPrE~'scu
Domnule preşedinte de şedinţă, domnilor consilieri generali,

doamnelor consilieri generali, având În vedere că astăzi am luat şi eu
notă de această contestaţie adresată mie, fiindcă există o depunere a
contestaţiei În termen legal, şi citind-o am constatat o serie Întreagă de
necunoaşteri ale celor care au adresat această contestaţie, necunoaşteri
juridice. Nu vreau să mă antepronunţ În nici un fel dar consider că
depusă În timp legal este necesar un răspuns celor care au ridicat
problemele legate de b~get. Pentr~r'~Sf:'i::)u~ru vă propun pentru
formul area unor motivaţii j ')d ice,"a,iOr!~~.~.?(,,-~eg'~~rocedăm astăzi În
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felul următor dacă sunteţi de acord, pentru ca nimeni să nu acuze şi să
nu vorbească de lipsa de transparenţă decizională la nivelul Primăriei
Generale, vă propun ca lucrurile să se petreacă În felul următor: atât
Consiliul General al Municipiului Bucureşti prin reprezentanţii săi să Îşi
formuleze răspunsul la această contestaţie, Îmi formulez şi eu răspunsul
la această contestaţie şi astăzi să audiaţi principiile pentru care a fost,
cum a fost făcut bugetul Consiliului General al 'Jlunicipiului Bucureşti, al
Primăriei Municipiului Bucureşti, al administraţiei, după care să aveţi
mâine la dispoziţie răspunsul la această contestaţie, răspunsul făcut
public şi trimis celor care au făcut contestaţia urmând ca mâine să
punem amendamentele pe care dumneavoastral le doriţi, dacă ele vor fi
şi să votăm bugetul municipiului. Este o propunere, dumneavoastră
hotărâţi cum este mai bine. Dar eu cred că Tncheierea din punct de
vedere legal a oricărei forme de discuţii legate de aceste contestaţii, eu
pot să fac o serie Întreagă de aprecieri, pot să fac o serie Întreagă de
speculaţii legate de aceste contestaţii, dar nu lşi au sensul. Suntem În
faţa unei contestaţii, suntem În faţa unui organism, unei structuri, unui
ONG care ridică aceste probleme, vor primi răspuns citit şi prezentat În
faţa dumneavoastră de către preşedintele Consiliului şi punctul de
vedere al răspunsului Primarului General. Este o propunere,
dumneavoastră o puteţi ...

-ora 14.50 a venit domnul consilier general Popescu Costin Adrian-
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Domnul Atănăsoaei Mihai Cristian -- prefectul Municipiului
Bucureşti

Domnule Primar General, domnilor consilieri generali, doamnelor şi
domnilor cu atât mai mult cu cât iată probabil veţi discuta mâine şi vota
În consecinţă bugetul, aş vrea să vă reţin trei minute pentru a vă aduce
la cunoştinţă chestiuni pe care noi, şi când spun noi mă refer la
Comitetul pentru Situaţii de Urgenţă, le considerăm foarte serioase şi
care ar trebui prinse sau dezvoltate mai bine În proiectul de buget. Anul
trecut În mod fericit prin votul dumneavoastrEi s-a creat un studiu de
fezabilitate care urma să stea la baza ce trului pentru situaţii ... ,
managementului situaţiilor de urgenţă.

Studiul a fost făcut şi plătit şi consider că importanţa acestui centru
aproape că nu trebuie pledată. Ştim cu toţii ele problemele cu care ne
putem confrunta Într-o situaţie de urgenţă şi existenţa unui astfel de
centru este mai mult decât utilă.

Vă rog deci, ca În discuţiile pe care le veţi purta referitoare la buget
să aveţi În vedere şi majorarea unui capitol din anexa 241-1 cod 710102
punctul 5, sistem de management al sistemului de urgenţă şi suma pe
care noi o considerăm minimă şi utilă ,ar' fi de vre"Q"4 milioane de euro,

~. _.~(



echivalentul În lei din care 3,7 milioane ar putea permite Începerea
efectivă a constructiei sau achizitionării, urmând ca dumneavoastră să, ,
decideţi În consecinţă, unui astfel de sediu pentru centru operaţional
pentru situaţii de urgenţă iar diferenţa de 300.000 euro În monedă
naţională să poată fi folosită tot pentru ceva legat de situaţii de urgenţă şi
anume Îmbunătăţirea sistemului de alarmare publică În capitală În
situaţiile de urgenţă. Consider că nu trebuie să pledez prea mult pentru
acest proiect, este momentul ca dumneavoastră să stabiliţi dacă lucrurile
Începute anul trecut pot continua pentru siguranţa Bucureştiului şi sunt
convins că propunerea mea va găsi Înţelegere.

AI doilea lucru pe care mai voiam sfi vi-I mai cer este să
suplimentaţi şi bugetul În măsura În care consideraţi necesar şi aveţi de
unde, să suplimentaţi şi bugetul A.S.A. pentru că aveţi obligaţia şi vreau
să vă aduc aminte că În conformitate cu legislaţia existentă În materia
câinilor fără stăpân aveţi obligaţia de a dezvolta acest serviciu şi de a
construi mai mult decât s-a făcut până În prezent adăposturi pentru câini.
Vă rog deci să aveţi În vedere aceste două chestiuni, ambele legate de
siguranţa cetăţenilor. Mulţumesc.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule preşedinte, domnule primar, stimaţi colegi, eu am două

Întrebări: să Înţeleg că bugetul a fost postat )e site, a fost dezbatere
publică. Dacă a fost postat pe site Întreb de ce aceste două ONG - uri
nu au venit cu o zi două Înainte sau la comisie să spună ce ar dori să se
modifice din structura bugetului. Pe de o parte pentru că aşa ne putem
pune Într-o situaţie delicată să vină şi un al ONG mâine, poimâine
nemulţumit de ceea ce discutăm noi sau altă asociaţie de proprietari sau
de chiriaşi, sau altă structură asemănătoare şi atunci Întreb: dacă el a
fost postat pe site, cine, că bănuiesc că În nebunia asta cu mutarea de la
primărie nu au mai fost nici situaţii concrete, u de ar putea să vină să se
adreseze la comisii sau la preşedintele consiliului. Mie mi se părea cel
mai normal ca acest buget să ÎI discutăm astăzi pentru că dacă ne uităm
şi avem În calcul aşa cu bune şi rele cum este prevăzut, la o primă
vedere şi eu pot să spun că nu sunt de ac rd cu anumite lucruri din
buget, dar este o situaţie pe care dumneavoastră aţi postat-o şi a avut
fiecare dintre noi sau cei care doreau posibilitatea să se exprime.
Referitor concret la buget, şi eu aveam de făcut o remarcă şi am vrut să
o fac astăzi, privind RATB-u/ pentru că daci3 ne uităm acolo practic
RATB-ul dacă nu Îi dăm posibilitatea să aibă un echivalent al sumei pe
care a avut-o În 2009 nu poate să funcţioneze. Ţinând cont de creşterea
preţului la combustibil, uzurile şi investiţiile În mijloacele de transport,
reparaţii curente etc. dar una peste alta e ~ vreau să spun că am
impresia şi acum să nu n}%60fl1inţim,,"Câ~.:' li!t,e~rerea aceasta domnule
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preşedinte? Când aţi intrat dumneavoastră În posesia ei? Bănuiesc că
acum o jumătate de oră.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opre~:;cu
Eu am primit-o astăzi dimineaţă, ieri era Înscrisă la preşedintele

Consiliului.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
ieri după amiază.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule primar, pe lângă faptul că am fă ;ut nişte eforturi pentru a

ajunge aici, că sunt situaţii neprevăzute cu clădirea, cu parcări, nu putem
să venim şi mâine să discutăm un lucru care p )imâine s-ar putea să nu
convină altuia. Deci eu mă Întreb de ce nu a făcut-o În termen dacă el a
fost postat pe site, bugetul, cu 30 de zile Înainte de dezbatere ca să nu
mai spun că deja este destul de târziu că ÎI discutăm În martie şi nu l-am
discutat la Începutul anului. Să ÎI amânăm pentru mâine? Care este
motivaţia? Să Înţeleg că anumiţi colegi de aici u s-au pus de acord cu
schemele din buget sau cu amendamentele pe care vor să le supună
aici? Păi putem sta până diseară la ora 12.00 şi să dezbatem. Chemăm
şi acest ONG şi să purtăm o discuţie constructivă. Chemăm şi acest
ONG să vină, stăm până la ora 12.00, discută şi punctul de vederea al
ONG-ului şi punctul de vedere al nostru, al fiecăruia dintre noi şi
priorităţile care sunt şi puse de primar şi de celelalte instituţii care
beneficiază de buget şi găsim o soluţie astăzi, nu mai venim şi mâine.
Aşa mi se pare echitabil domnule primar. Asta este propunerea mea, să
discutăm astăzi, să chemaţi şi ONG-ul care c mtestă anumite lucruri şi
discutăm Împreună, ascultăm şi punctul dânşilor de vedere, poate sunt şi
alţii şi stăm aici până rezolvăm problema.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Aş vrea să ştiu dacă reprezentanţii ONG-ului ActiveWatch sunt În

sală?
S-a Întâmplat jos o problemă cu accesul În sală din cauza mutării.

Domnul consilier general Giugula Doru Mihai
Doamnelor şi domnilor colegi, asist În premieră la interpretarea

Legii nr. 215/2001 după ureche. Ştiu că prefectul are calitatea de
participant, de invitat permanent, nu am nimic cu persoana domnului
prefect, ci cu instituţia pentru a veghea asupra legalităţii desfăşurării
actelor şedinţelor consiliului. În situaţia Î~ car'e are de făcut propuneri
Instituţia Prefectului Municip.iului BucLJreşti le fac~. În scris nu pe cale
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orală În plenul şedinţei Dacă acest buget a respectat legea şi a fost pus
În dezbatere publică 30 de zile, Înţeleg că şi adresa ONG-ului este În
afara termenului. Dacă adresa ONG-ului este În termen, ce căutăm
astăzi la şedinţă dacă termenul de 30 de zile nu a fost Îndeplinit? Dacă
discuţiile pe care le ridică ONG-ul În faţa dLmneavoastră sunt reale
Înseamnă că trebuie demis directorul Direcţiei Buget pentru că nu este
admlsibil ca o societate, un ONG să ÎI tragă de urechi pe un funcţionar
din primărie şi să ne facă de râs În faţa opiniei publice aducând Într-o
situaţie penibilă de a amâna o şedinţă care şi aşa are loc târziu,
bineînţeles că datorită aprobării bugetului de stat este greu, este tardiv,
dar şi cu privire la data În care noi am reuşit să discutăm acest buget.
Dacă avem ceva probleme sunt de acord S~3 hotărâm astăzi. Orice
discuţie pe care am purta-o mâine este nelegală deoarece nu se poate
Întrerupe o şedinţă astăzi să fie reluată mâine, iar dacă vreţi să o facem
mâine nu putem să o discutăm decât după o convocare legală a unei
şedinţe de consiliu. Orice tărăgănare a acest':li discuţii ne arată nişte
interese obscure şi se pare că anumite grupuri de interese nu au fost
satisfăcute. De asemenea domnule preşedinte de şedinţă aţi ţinut foarte
mult să ne mutăm În această clădire nouă. Dornnule primar vă anunţ că
sunt total nemulţumit de această sală de şedinţă care a reuşit ce nu a
reuşit nimeni până acum, să ne rupă de ceU~ţean. Ne-am cocoţat În
această şedinţă ca Într-un cocon, discutăm ca şi cum ar fi o organizaţie
absconsă şi ne-am rupt de această prevedere a legii, În care şedinţele
sunt publice şi cetăţenii au acces liber la şedinţe. Vă propun să mutaţi
această sală de şedinţă la parter, acolo unde sunt multe geamuri pentru
ca cetăţeanul să poată să aibă acces direct, să ne vadă când facem
aceste şedinţe, iar cu privire la confort vă garantez că preferam confortul
din sala din primăria veche decât ce este aici simulacrul acesta de
confort şi de bunăstare Într-o perioadă În care este ruşinos ce se
Întâmplă cu clădirea aceasta. De asemenea am Înţeles că aveţi În buget
prinşi bani pentru retehnologizarea clădirii sau recablarea clădirii. Când
am Închiriat-o, am Închiriat-o cu toate facilităţile la zi. Vă propun să
continuăm şedinţa pentru aprobarea bugetului până când epuizăm toate
punctele de vedere indiferent cât este nevoie să stăm.

Domnul Atănăsoaei Mihai Cristian __o Prefectul Municipiului
Bucureşti

Vă mulţumesc domnule consilier general pentru aprecieri. Nu scrie
nicăieri că propunerile trebuie să fie În scris Este pentru informarea
corectă a dumneavoastră. Domnule Giugula vă mulţumesc pentru
intervenţie, dar sunteţi puţin pe lângă lege, aşa cum s-a Întâmplat nu
pentru prima oară. Mulţume~c.
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Din punctul nostru de vedere discuţiile SUr)tnecesare, ar fi bine să

ne Întâlnim şi să Începem nişte discuţii legate de buget. Aţi remarcat
corect chestia de la RATB şi Într-adevăr aceasW acţiune, această petiţie
a lui ActiveWatch a fost depusă În termen legal

Domnul Primar General Sorin Mircea Opr~scu
Domnule preşedinte de şedinţă, doamnelor şi domnilor consilieri

generali, legat de câteva lucruri spuse aici, eu aş vrea să fac
următoarele precizări: domnule prefect, mă adresez dumneavoastră
pentru că sigur, rugămintea este generoasă pentru un lucru generos. Nu
puteţi să credeţi că nu am avut În vedere toate aceste lucruri. Vreau să
vă aduc aminte respectuos că intră În efectivitate ceea ce asociaţia
interplanetară, interjudeţeană condusă de un distins director a reuşit În 4
ani să intre În efectivitate banii pentru maşina de pompieri, pentru scară
şi pentru salvările respective care pot fi cumpărate şi dotate ISU. În
privinţa celor ce aţi spus dumneavoastră la c~3pitol, vreau să vă spun
domnule prefect că era un plan pe care l-am Jăsit aici şi a zăcut vreo
câteva luni de zile din motive pe care eu nu am reuşit să le decelez În
calitate de conducător, pentru a se putea ţine licitaţia. Licitaţia s-a ţinut
până la urmă pentru că ea fusese deja atribuită, dar mi-au trebuit câteva
luni să descopăr asta. Nu asta este problema mea. Problema mea este
că toate planurile, tot caietul de sarcini pentru o lucrare, de aşa cum
foarte bine spuneţi, de aproape 4 milioane de lei, nu era cu nimic
corespunzător situaţiilor de urgenţă. L-am dat deoparte domnule prefect
şi vreau să vă spun că sigur, o să trebuiască să şi justifice cineva banii
care din nefericire nu au fost În cantitatea cât era prevăzut acolo pentru
a plăti acest caiet de sarcini. Pe scurt, ca să nu vă plictisesc, am discutat
cu firma Locket Martin, intră pe un credit de 75 milioane de dolari, totul
se referă la situaţii de urgenţă şi În nici un caz numai la IT şi la legături.
Aici dorim să cufundăm domnule prefect şi loc 11 unde va fi dispeceratul
şi tot ce Înseamnă tehnică mergând multizonal dacă doriţi, nu mă refer la
zonele geografice ale Bucureştiului, mă refer la zonele geografice În care
actionează unitătile noastre. Fie că este vorba de politie comunitară, de

" ,
salvări, de pompieri şi aşa mai departe. Deci eu vă asigur că acest credit
de 75 milioane de dolari va acoperi toate cerinţele primăriei pentru
următorii doi ani În aşa fel Încât să putem să îl acem să funcţioneze aşa
cum vă doriţi şi dumneavoastră Îmi doresc şi eu şi Îşi doresc cei care
sunt prezenţi aici. Mulţumesc.

7
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Domnul consilier general Băcăinţan Irimie Gabriel
Vreau să precizez un singur luc.rtr::pe.~t!'ucă poate presa trăieşte

cu impresia că noi amânăm astăzi byg~f'uldeşi n.0\ nu ne-am dori să se
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amâne astăzi, să se hotărască astăzi, nu avem nimic Împotrivă, suntem
pregătiţi. Problema este că termenul legal era 15 martie. Conform legii
pe 15 martie trebuia să votăm bugetul. Domnul primar de mult trebuia să
ne dea acest buget. Deci dacă ÎI votăm astăzi sau mâine nu se Întâmplă
mare lucru. Oricum a trecut de foarte mult timp termenul legal şi bine
este ca să nu votăm bugetul şi după aceea să ne trezim că cineva merge
În continuare cu contestaţii şi să nu avem b !;}et, nu ştiu, Într-o lună,
două. Deci cel mai bine este să rezolvăm această problemă. Asta este
părerea noastră, dar să nu trăiţi cu impresia căI noi nu suntem pregătiţi
să discutăm bugetul. Problema este a ONG·-ului nu a noastră. Noi
discutăm, suntem pregătiţi.

Doamna consilier general Ţapardel Ana C!audia
Stimaţi colegi, aşa cum a spus şi domnul Băcăinţan, trebuia să

adoptăm acest buget de pe data de 15 martie. J~cest cuvânt, oricum sau
chiar dacă ÎI aprobăm astăzi sau mâine, mie nu mi se pare normal şi
firesc În ceea ce priveşte responsabilitatea noastră faţă de cetăţeni.
Aveam responsabilitatea şi obligaţia să dăm acest buget până pe data
de 15, deci putem sta În această seară până la ora 12.00 să discutăm
acest buget şi să ÎI votăm. Tocmai pentru că avem o obligaţie faţă de
cetăţeni. Încă sunt nelămurită cum a ajuns această adresă la
dumneavoastră, la ce oră a ajuns aseară, un je a fost Înscrisă, de ce
dacă noi am venit de la ora 13 şedinţa a Început la ora 14.30, nu am aflat
de această adresă În timp util? Puteam să aflăm astăzi dimineaţă, să ne
Întâlnim de dimineată ....,

Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
În spatele acţiunii stă acelaşi domn, Nicuşor Dan, a fost depusă la

ora 11.05 şi 48 secunde.

Doamna consilier general Tapardel Ana CJaudia
Stimate domn preşedinte de şedinţă, acum 5 minute mi-aţi spus că

a ajuns aseară.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
La mine da. Datorită faptului că primăria s-a mutat ŞI au fost

defecţiuni ....

Doamna consilier general Tapardel Ana C~laudia
Şi numărul de Înregistrare când a fost dat?

\
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Numărul de Înregistrare s-a dat la re9istratură, este numărul

901148.

Doamna consilier general Ţapardel Ana Claudia
Din ce dată?

Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
Din data de 22.03.2010, la ora 11.05 şi 48 de secunde.

Doamna consilier general Ţapardel Ana C!audia
Astăzi suntem În altă dată. Dacă la dumneavoastră a ajuns aseară

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Între registratură şi biroul m~u a făcut două zile. Ce pot să vă mai

spun? Au fost anumite defecţiuni datorită mutării ...

Doamna consilier general Ţapardel Ana Claudia
Şi În această situaţie ce vină au cetăţenii că la circuitul actelor În

Primăria Capitalei durează 2 zile?

Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
La primar a ajuns şi mai târziu.

Doamna consilier general Ţapardel Ana CJaudia
Eu propun să fim măcar astăzi eficienţ:i şi să rezolvăm astăzi

această problemă indiferent dacă se face ora 12.00, 1.00 sau 2.00.
poate ajungem să aprobăm bugetul la ora 2.00. Dacă tot avem nişte
colegi care spun că avem obligaţia faţă de cetăţeni şi putem veni şi
mâine, atunci avem obligaţia faţă de cetăţeni să stăm astăzi să discutăm.
Nu am venit În recunoaştere aici să inaugur~3m sala şi să venim să
discutăm mâine bugetul. Haideţi să fim serioşi. I\/Iulţumesc.

Doamna consilier general Toma Veronica
Am rugămintea la dumneavoastră să trecem de partea politică şi

să ne adresăm chiar cetăţeanului şi În general mass-mediei prezentă
aici. Poate nu se Înţeleg termenele legale .... Director Buzdugă, Direcţiei
de Buget. Termenele legale şi vi le citesc conform legii ca să ne
Înţelegem: În data de 27.01.2010 fost adoptat bugetul de stat.
Obligativitatea administraţiei locale, În speţă a domnului Primar General
pentru că dânsul este cel care vine cu propunerea de buget, este
următoarea: există de !a dat~\adoptării ,legI! bu!~etL!lL!ide stat un termen

> - :Z:-.-
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de 45 de zile În care trebuie adoptat bugetul local. În data de 12.02.2010
ar fi trebuit să fie adus la cunoştinţă public~l proiectul de buget al
Municipiului Bucureşti, acest termen există pânEI În data de 07.03.2010,
conform Legii nr. 273/2006 alin. 39. Obligaţia şi responsabilitatea noastră
de a primi toate contestatiile sau toate propunerile vis-a-vis de acest
buget. În data de 15.03.2010 ar fi trebuit ca administraţia Municipiului
Bucureşti să adopte bugetul. Acesta era termenul limită conform tuturor
celor citate anterior, conform Legii nr. 2 '15. Am rugămintea la
dumneavoastră şi domnul Primar General să ne spună de ce bugetul a
fost postat pe site abia În data de 07.03.201 )? Ca să lămurim toate
termenele, dacă sunt contestaţiile În termen legal, dacă nu sunt de ce nu
a fost adoptat până În data de 15.03.2010. Termenele sunt foarte clare şi
suntem datori astăzi, aici În primul rând să răspundem acestei contestaţii
depusă de un ONG şi de asemenea suntem datori şi pregătiţi să stăm,
aşa cum au propus colegii noştri de la PSD şi până mâine dimineaţă
dacă se consideră necesar şi să adoptăm acest buget. Mulţumesc.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opr~scu
Mult iubită şi stimată doamnă consilier general, eu am văzut multe

În viaţa mea dar ca să mistificăm adevărul şi S21 veniţi să afirmaţi În faţa
unui Consiliul General sarcinile pe care le cunosc de 346 de ori mai bine
decât dumneavoastră, nu am crezut. Dacă dumneavoastră aţi dorit să
Îmi citiţi mie legea aflaţi că ştiam foarte bine. Vreau să spuneţi doamnă
În faţa Consiliului General cum s-a muncit In comisii Împreună cu
directorii din executiv. Cum În fiecare zi cifrele s-au schimbat din cauza
prioritizării şi reprioritizării. Nimeni nu a stat degeaba şi nimeni a băgat În
seamă faptul că timpul trece şi nu ne Încadrăm. Vă aduc aminte de o
discuţie de acum o săptămână În care eu am cerut convocarea pentru
data de 24 relatându-vă În mod onest ideea că Ministerul de Finante m-a,
amendat pentru acest lucru. Vă aduceţi aminte că În acele discuţii grupul
PD-L a susţinut data de 29. Am explicat că nu putem să facem aşa ceva
răspunzându-i domnului ministru de finanţe exact care este situaţia, din
ce motiv, cum şi În ce fel. Doamnă când Întrebaţi nu o faceţi În sens
peiorativ, pentru că aţi stat şi eu cred că nu a fost un timp pierdut, ore
Întregi şi În prezenţa mea şi a directorilor ele unităţi structurale ale
primăriei şi am prioritizat şi reprioritizat. Ultima săptămână, luni şi marţi,
adică ieri şi alaltăieri, s-a concretizat. Mai mult decât atât şi astăzi era o
serie Întreagă de necunoscute. Aş vrea să Inţelegeţi că acest buget
pregătit a fost muncit de toată lumea. Directorii sunt prezenţi aici În sală,
prin nenumărate prezenţe ale lor la comisie, prin nenumărate prezenţe
ale lor În discuţiile cu Direcţia de Buget, cu mine personal, cu liderii de
grup, etc. Am ţinut şi dorim ca ace~t lucru să reprezinte un lucru bun
pentru Bucureşti şi nu făcut pe picior În baie.

...cl_· ---j .._ ..
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Domnul Primar General, ar trebui să remarcaţi şi faptul că grupul

PD-L a muncit cot la cot cu dumneavoastră în fiecare zi.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opr~scu
Dumneavoastră nu aţi fost atent la ce am vorbit acum, ce am spus,

Am spus că însăşi doamna şi toţi şefii de comisii au fost prezenţi acolo.

Doamna consilier general Toma Veronica
Domnul Primar General, ce legătură are faptul că am muncit alături

de dumneavoastră, împreună cu dumneavoastră, împreună cu directorii
de direcţii, împreună cu subordonatele la aces buget cu nerespectarea
termenelor? Ce legătură are cu faptul că am adus la cunoştinţa opiniei
publice care erau termenele, pentru a răspunde asociaţiei care a făcut
contestaţia? Nu are nicio legătură, nu v-am acuzat de absolut nimic.

Domnul Primar General Sorin Mircea OPrE~~SCU
Nu are nicio legătură doamnă contestaţia, dumneavoastră aţi văzut

contestatia?,

Doamna consilier general Toma Veronica
Nu a ajuns la comisia de buget care eu cred că a muncit alături de

dumneavoastră şi alături de toate aceste subordonate enorm de mult.

Domnul Primar General Sorin Mircea Opn~~scu
Doamnă nu are nicio legătură cu contesta1;ia.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Singura problemă este că această contestaţie este depusă În

termen legal şi poate fi atacat bugetul şi tot ce muncim noi acum şi
votăm se duce, ...

Il
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Domnul consilier general Stan Ion
Domnul preşedinte, fără îndoială ce spunea şi colega noastră este

adevărat şi apreciem şi modul cum a prezentat aspectele şi nu
contrazicem, dreptatea este ca şi În Caragiale, are dreptate şi domnul
primar. Eu vreau să vă propun altceva dumneavoastră, noi ne-am
propus mai ales acum că vin sărbătorile să terminăm astăzi cu bugetul şi
aceasta înseamnă să chemăm acest ONG. V-am propus, dacă sunteţi
atenti vreodată când vorbim sau dacă nu avem doar chestia aceasta să,
ne tachinăm Împreună, să chemăm acest Of\,G. De fapt ce vrea acest
ONG? Este acel domn care militeaz v~~-m;ai,mult pentru parcuri şi spaţii
verzi, să nu se construiască clădiri" ţcihumite zone care sunt pe lângă
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spaţii verzi, parcuri, etc. şi protestează vis-a-vis de construcţia
Stadionului Naţional pentru că, consideră dânşii că s-au băgat foarte
mulţi bani acolo. Foarte bine ÎI chemăm şi pe clânsul aici şi Îi explicăm
că, construcţia Stadionului Naţional este un proiect făcut de
municipalitate şi de Guvernul României, stimaţi colegi şi Îi răspundem
astăzi Împreună ce putem să facem şi ascultăm şi punctul lui de vedere
şi după aceea Începem să discutăm bugetul. De ce trebuie să dăm la
RATB bani, de ce trebuie să dăm la RADET bani? Pentru că stimaţi
colegi dacă nu votăm bugetul nu contează că s-a Întârziat cu 9 zile, orice
zi de Întârziere Înseamnă probleme pentru cei care sunt ordonatori de
credite la regii şi la ce vreţi dumneavoastră pentru că nu poate să
angajeze cheltuieli decât În suma de 7% din vechiul buget şi uitaţi-vă că
vin sărbătorile şi nu putem să dăm banii la oameni, adică sunt chestii
punctuale. De aceea v-am rugat să stăm astăzi să o rezolvăm. Vă
propun domnul preşedinte să ÎI chemaţi pe acest domn Nicuşor, să aibă
acces să intre În această clădire.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Sunt În sală.

Domnul consilier general Stan Ion
Dacă mai au şi alte probleme să gaslrll Împreună o soluţie cu

domnul Buzdugă care este aici, cu domnul primar, cu noi, cu experţii pe
care Îi avem şi o rezolvăm. După aceea trecem efectiv la bugetul pe care
ÎI avem de discutat şi de aprobat astăzi şi nu ne mai certăm că nu avem
nici un fel de contradicţie. Nu sunt motive să ne contrazicem astăzi, cel
puţin astăzi.

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Domnilor colegi, domnule Primar General eu sunt printre puţinii din

această sală care atunci când s-a Întâlnit În campania electorală cu
ONG-ul domnului pe care l-aţi menţionat a refuzat să semneze acea
porcărie de pact pentru nu ştiu cine, restul aţi semnat toţi. Deci are omul
dreptul să vă critice. Nu toţi, unii dintre dumneavoastră. Nu am nicio
legătură cu ei dar nouă ni s-a Înaintat bugetul printr-o adresă de la
Direcţia Generală Economică În data de 1(3.03.201O, ora 15.55 şi
aceasta ca să clarificăm termenele. Din păcate oamenii au dreptate,
locuitorii unităţii administrativ teritoriale au două săptămâni să depună
contestaţii pe care noi trebuie să le soluţionărn În scris. Până una alta
mai sunt probleme În buget şi aici vreau să vă Întreb domnule primar
General cum de s-a Întâmplat că nu am aprobat nişte indicatori tehnico-
economici la o investiţie dar Îi apar prevăzuţi bani În buget? Vă dau şi
exemplu, este vorba de ~ce! traseu turistic pe lacuri. Aceasta am sesizat-
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o şi am rămas uimit. Ştiu sigur că nu am aprDbat indicatorii tehnico -
economici dar cu toate astea se regăsesc În bU~letdeci toată lumea este
Îndreptăţită să studieze bugetul. De aceea legiuitorul a dat două
săptămâni ca să ne uităm În el şi era normal ca din 18, când a fost gata
materialul, să avem două săptămâni În care cetăţeanul, noi, x, y, z să
poată sesiza aceste aspecte şi să le coreleze. Acesta este adevărul ne
place sau nu ne place. Regret că v-a amendat IVIlnisterul de Finanţe dar
v-a amendat pe drept. Din acest punct de vedere propunerea este
fezabilă că astăzi nu avem ce să facem aici, va trebui să analizăm şi
contestaţia şi să dăm un răspuns În scris pentru că discuţiile nu sunt aşa,
hai să ne Întâlnim cu ONG-ul, să vină domnii de la ONG. Nu, aici se
pune problema de a ne Întruni ca şi comisii, executivul să discutăm şi să
dăm răspunsuri scrise pentru că ONG-ul nu aşteaptă de la noi
răspunsuri verbale.

Vis-a-vis de a ne Întâlni malne am o problemă cu această
chestiune, probabil că aici am să ÎI rog şi pe domnul prefect să ne mai
spună Încă o dată care este procedura dacă convocăm o şedinţă
extraordinară când este termenul ca să avem următoarea şedinţă? Asta
este domnul primar, din greşeală În greşeală spre victoria finală. Aici am
ajuns. Legea nu ne dă voie să convocăm astăzi o şedinţă pentru mâine.
Putem să facem de Îndată dacă doriţi, dar nu ai cum pentru că nu se
poate.

Domnul consilier general Stan Ion
Cum dăm răspuns domnul Gâf, dacă facem o şedinţă de Îndată?

Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Eu ce vă spun că trebuie să ai un termen de a răspunde

contestataruiui, nu ne putem bate joc să zicem oprim acum două ore,
facem un bâlci, mergem În camere aici şi disc Jtăm cu ONG-ul. Nu este
problema de a discuta cu ONG-ul, problema este că descoperim În o mie
de file, În anexele de dedesubt şi În notele de fundamentare găseşti
anumite treburi care sigur o să se Întoarcă Împotriva noastră.

Domnul consilier general Stan Ion
ONG-ul vrea să discute cu noi astăzi domnul Gâf că sunt aici În

sală şi i-am invitat să ... ?
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Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Înainte să discut cu ONG-ul trebuie să m~3lămuresc asupra a ceea

ce a cerut ONG-ul. Noi trebuie să ne lămurim vis-a-vis de cererea
dânşilor, nu este vorba despre o disc~.ţie[iberă cu dânşii.
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Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
Domnul Gâf-Deac aţi pus o Întrebare prefectului, I-aş ruga să

răspundă şi vă solicit o pauză de cinci minute pentru ca liderii politici să
se adune În sala de alături pentru a lua o decizie.

Domnul Atănăsoaei Mihai - Cristian -_ prefect al Municipiului
Bucureşti

Am să vă răspund dar pe viitor toate ches iunile referitoare la bunul
mers al şedinţei, toate Întrebările le adresaţi secretarului. Am să vă
răspund, nu se poate să faceţi de azi pe mâine extraordinară pentru că
nu este termenul de 3 zile pentru convocare.

Domnul consilier general Scarlat Horia
O să fiu foarte scurt cu această intervenţie, pentru cei care au

solicitat această amânare, este vorba de colegii noştii de la PD, are vreo
legătură această solicitare a dumneavoastră cu faptul că astăzi, din
această sală vă lipsesc un număr important de membrii ai partidului şi nu
aveţi majoritate? Vă Întreb dacă are legătură? Să Înţeleg că nu are nicio
legătură? Atunci putem să stăm până la ora 12 fără nicio problemă, chiar
şi până mâine dimineaţă. Haideţi să fim corecţi şi să arătăm de fapt care
este problema. Problema este că unui grup Îi lipseşte majoritatea şi asta
este. Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Este doar o prezumţie domnul Scarlat. F)auză CinCI minute, invit

liderii politici alături pentru consultări.
Rog colegii consilieri generali să revină În sală.
Am să dau citire articolului din Legea nr. 273/2006 vis-avis de

contestatii, autoritătile deliberative În termen de maxim 10 zile de la data, ,
supunerii spre aprobare a proiectului de buget, potrivit alin. 4, se
pronunţă asupra contestaţiilor şi adoptă proiectul bugetului local, după ce
acesta a fost votat pe capitole, subcapitole, titluri, articole, alineate, după
caz şi pe anexe. Proiectele de buget prevăzute la art. 1 alin. 2 se aprobă
de autorităţile deliberative În termen de maxim 45 de zile de la data
publicării legii bugetului de stat În Monitorul Oficial al României, partea 1.

Vă propun o pauză de o oră, Încercăm să găsim o soluţie să
răspundem la această contestaţie de la societat.ea Activ ..... , vom face şi
răspunsul În scris şi ne reÎntâlnim Într-o oră aici.

14, ---, 7 -

Domnul consilier general Scarlat Horia
Aţi citat din lege şi aţi spus că se pronunţEi, nu se pronunţă În scris.

Eu cred că interpelările care au avut loc,din pal'tea executivului cu privire
..{.la acest punct este exact oronuntarea ....
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Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Interpe/ările sunt domnul Scarlat, sunt penru că sunt mai multe.

Domnul consilier general Scarlat Horia
Care au fost. Nu ştiu dacă mai sunt, mai sunt? Probabil că vor fi

altele care se vor pronunţa la acest caz. Atât timp cât s-a discutat, noi
ne-am pronunţat şi cu privire la aceste contestaţii, cred că propunerea
dumneavoastră este nefondată. Vă rog să supLneţi la vot dacă suntem
de acord cu această ieşire din sală pentru o oră.

Domnul consilier general Stan Ion
Domnule preşedinte, domnule primar ne-am mai retras 20 de

minute, am vorbit, bănuiesc că dacă ne mai retragem Încă o oră, eu pot
să fiu de acord şi cu această chestie deşi Înseamnă pierdere de timp.
Noi conform legii trebuie să dăm un răspuns la o contestaţie care a
apărut astăzi, este o situaţie inedită. A apărut astăzi cu ....

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Este absolut legală, domnul Stan.
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Domnul consilier general Stan Ion
Da, dom ne, este legală, nu a comentat nimeni domnul preşedinte,

aveţi aşa un stil parcă sunteţi Papa de la Roma, le ştiţi pe toate. Nu a
spus nimeni că este ilegal, dar este o situaţie inedită. Dumneavoastră
sunteţi atent la nuanţe când vorbim? Este o sit Jaţie inedită pentru că a
apărut astăzi această discuţie cu această contestaţie. Ce am propus eu
la Începutul şedinţei? Un lucru absolut legC3l, haideţi să discutăm
problema, aţi citit contestaţia, să chemăm reprezentanţii acestui ONG să·
spună În sinteză ce doresc dânşii să se modifice În buget şi poate se
modifică În plen şi atunci poate sunt mulţumiţi cu răspunsul şi urmează
să le daţi răspunsul În scris după aceea, mâine. Dacă luăm o oră pauză
aceasta Înseamnă că pierdem o oră de dezbateri pentru că o să
ajungem la bugetul la ALPAB care mie mi se pare foarte mare, am şi eu
de spus nişte lucruri, ajungem la bugetul RATB, la RADET, la ce
Înseamnă investiţii. În această perioadă de o or,3 putem să dezbatem şi
să vedem cu dăm bugetul acesta, cum ÎI aprobElm. Era o soluţie care ne
ajuta pe toţi şi nu Îngrădeam În vreun fel competenţele noastre ca şi
consilieri generali. Dacă ne retragem o oră vă s )un că pierdem o oră de
dezbateri, Aceasta era ideea. Noi trebuie să aprobăm astăzi bugetul
domnul preşedinte. Ştiţi ce Înseamnă bugetul? Tot ce Înseamnă regii, tot
ce Înseamnă cheltuieli care sunt făcute dacă nu putem să o facem astăzi
şi amânăm legea ne spune că trebui~%ă'conv()căm o şedinţă ordinară
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peste cinci zile şi aceasta Înseamnă că Îi punem În imposibilitatea să Îşi
desfăşoare activitatea.

Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
Cinci zile din care două sunt În week-end, nu este atât de gravă

situatia.,

Domnul consilier general Stan Ion
Două care sunt week-end ceea ce Înseamnă că ne vedem martea,

viitoare, tot o săptămână este. Vă rog frumos să supuneţi la vot
propunerea mea, să chemăm ONG-urile ....

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
ONG-urile sunt În sală dar a fost o propunere de suspendare a

şedinţei timp de o oră. Trebuie să supun la vot şi această propunere.

Domnul consilier general Stan Ion
Liberalii şi PSD-ul nu sunt de acord cu suspendarea şedinţei timp

de o oră.

Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
Liberalii şi PSD-ul sunt 24.

Domnul consilier general Stan Ion
Păi sunt 24, nu contează. Atunci rămâneti dumneavoastră domnul,

preşedinte cu PD-L-ul şi faceţi ...

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supunem la vot şi vedem ce iese şi mergem mai departe.
Sunt două propuneri, este cea a domnului C;âf-Deac care a propus

suspendarea timp de o oră a şedinţei pentru clarificare şi răspuns scris,
pe care o supun la vot.

Cine este pentru? 15 voturi, Împotrivă? 18 voturi (Meran D.,
Scarlat H., Poteraşu C., Niţu R., Grigorescu R., Tănase 1., Purcărea S"
Alexe F., Popa M., Drăghici G" Rizoiu M., Nedelcu C., Păduraru A.,
Stan 1., Florescu D., Popescu C" Anton M., Ciiugula D.), abţineri? O
voturi.

Supun al vot propunerea domnului Stan de a continua discuţia cu
ONG-ul respectiv.
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Domnul consilier general Gâf-Deac Ioan
Nu a fost propunerea mea să suspendărn o oră şedinţa dar mi-a

fost Însuşită. Noi susţinem totuşi o analiză corectă a contestaţiei ONG-
ului şi pe acest motiv considerăm că nu se poate desfăşura această
şedinţă şi În acest sens eu şi câţiva colegi vă anunţăm că plecăm.

Domnul preşedinte de şedintă Murg Călin
Supun al vot propunerea domnului Stan de a continua discuţia cu

ONG-ul respectiv.
Cine este pentru? 16 voturi (Meran O., Scarlat H., Poteraşu C.,

Niţu R., Grigorescu R., Tănase 1., Purcărea c;., Alexe F., Popa M.,
Drăghici G., Rizoiu M., Nedelcu C., Păduraru A., Stan 1., Popescu C.,
Anton M.), împotrivă? O voturi, abţineri? O voturi.

Din nefericire constat că sala se goleşte şi nu mai avem cvorum, vă
rog să facem prezenţa nominală.

Domnul consilier general Stan Ion
Am pierdut două ore şi ceva ca să constatăm că, colegii noştri se

retrag. Asta au vrut de la început. Spuneţi-mi şi mie de la ora unu şi
jumătate sunt două ore domnul preşedinte În care niciuna din variante nu
le-a convenit colegilor noştri. Care este seriozitatea şi răspunsul pe care
ÎI dăm la ONG?

Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
Domnul Stan care este seriozitatea timp de două săptămâni ...

Domnul consilier general Stan Ion
Nu o să mai avem cvorum domnul preşedinte.

Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
Da acum nu avem cvorum, probabil o să facem prezenţa nominală.

Domnul consilier general Popescu Costin Adrian
Domnule preşedinte, domnule primar vreau ca şi presa să constate

că cei de la PD neavând o majoritate ca să modifice bugetul după cum
vor se retrag de la aceste lucrări pentru a nu fi cvorum la şedinţa de
buget şi astfel blochează buna funcţionare a acestui aparat. Nu este În
regulă atât timp cât nimeni nu poate să ia atitudine împotriva acestei
majorităţi care s-a creat şi vrea prin dictatură să conducă şi să facă
bugetul acestei capitale. Mulţumesc.

Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
\ .il
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Grupul PD-L s-a retras pentru că nu se respectă dreptul
cetăţeanului de a fi informat şi de a primi răspunsul corect la petiţia pe
care a formulat-o.

Domnul Secretar General vă rog să faceţi prezenţa nominală.

Domnul Secretar General Tudor Toma
Alexe Florin Alexandru - prezent
Anton Mihaela - prezent
Băcăintan Irimie Gabriel - absent,
Bădulescu Aurelian - absent
Berbecaru Alin Dumitru - motivat
Boajă Minică - absent
Budulan Pompiliu - absent
Capotă Bogdan Alexandru - absent
Chiriş Mariana - absent
Cosma Roxana Maria - absent
Cruceanu Elena - absent
Deaconescu Cristian - absent
Dincă Dumitru - absent
Drăghici Aurelia Graţiela - prezent
Florescu Dragoş - prezent
Gâf-Deac Ioan - absent
Giugula Doru Mihai - absent
Gorodea Tiberiu Silviu Ioan - absent
Grigorescu Robert - prezent
lovici Victor Teodor - prezent
Ivaşcu Tiberiu - absent
Meran Ştefan Dan - prezent
Mihailovici Virginia - absent
Mihăilescu Ion Bogdan - prezent
Murg Călin - prezent
Neagu Mihai - absent
Nedelcu Costel - prezent
Nemeş Carmen lonela - absent
Niţu Robert Daniel - prezent
Nicorescu Virgil - prezent
Păduraru Alexandru - prezent
Pârvu Cosmin Gabriel - absent
Pop Romeo Teodor - absent
Popa Grigore Ioan - absent
Popa Maria - prezent
Popescu Costin Adrian - prezer;j::::~
Poteraşu Cornel-Constantin ;A'Fe2en-t:
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Prioteasa Doru - absent
Purcărea Sorin - prezent
Raicu Mircea Cristian - absent
Rădoi Silviu George - absent
Răileanu Marius - absent
Rizoiu Mircea - prezent
Roşeţi George Adrian - prezent
Scarlat Horia - prezent
Sitaru Janina Mirela - prezent
Stan Ion - prezent
Stan Nicuşor - absent
Tănase Ion Gabriel - prezent
Toma Veronica - absent
Ţapardel Ana Claudia - prezent
Tica Horatiu- Florin - absent, ,
Untaru Virgil - absent
VIădan Florin Laurentiu - absent,
Voicu Mihai - absent

În acest moment În sală sunt 25 de consilieri generali.

Domnul preşedinte de şedinţă Murg Călin
Conform art. 40 din Legea nr. 215/2001 ~i;edinţele consiliului local

se desfăşoară legal În prezenţa majorităţii consilierilor locali În funcţie.
Prezenţa consilierilor locali la şedinţă este obligatorie. Sunt 55 de
consilieri generali În funcţie, majoritatea este de 28. Constatând că sunt
25 de consilieri generali În sală, nu avem cvorum şi declar Închise
lucrările şedinţei ordinare a Consiliului General din data de 24.09.2010.

Şedinţa s-a Încheiat la orele 15.30.

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ

Murg Călin
AL

~.,

SECRETAR GENERAL
MUNICIPIULUI BUCUREŞTI

Toma Tudor

Întocmit
M. Anghel.
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CONSILIERI

Verificat
Şef Birou

Redactare Hotărâri C.G.M.B
Perşunaru Mariana
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